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Protokół nr 6/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu  26 listopada 2024 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 8/8 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy  

4) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

 

Pan Leszek Siwek - Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i zaproponował następujący 

porządek obrad:  

 

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 22 października 2024 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Małkinia Górna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na lata 2025-2027. 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Małkinia Górna 

do realizacji Programu  „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 ogłoszonego przez Ministra Rodziny 

i Polityki Społecznej. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na 2025 rok. 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2024 – 2037. 

7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia 

Górna na 2024 rok. 

8) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. 

9) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Małkinia 

Górna na 2025 rok. 

10) Sprawy różne. 

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 22 października 2024 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 

8 radnych.  

 

 

Punkt 2. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Głównym celem przyjęcia 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi jest nakreślenie priorytetów działania 

oraz wybór i określenie wieloletnich zamierzeń organu jednostki samorządu terytorialnego. 

Przedstawiony program będzie obowiązywał 3 lata. Do projektu uchwały będzie sporządzona 

autopoprawka do punktu 12 w programie współpracy.  
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Pani Elwira Założyńska – zapytała, czy nie możemy zwiększyć kwoty wskazanej w uchwale.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informację, że zostajemy przy takiej kwocie jak 

w latach ubiegłych. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Gminy Małkinia Górna z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2025-2027. Głosowało 8 radnych. 

 

 

Punkt 3. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – omówiła projekt 

uchwały. Gmina Małkinia Górna wystąpiła z wnioskiem o przyznanie środków finansowych 

na realizację Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2025. Przyznana dotacja  wynosi 873.503,52 zł. W roku 

2025 zamierza się objąć pomocą 60 osób niepełnosprawnych z terenu Gminy Małkinia Górna, 

którym zostanie przydzielony asystent.  Usługi asystenta osoby niepełnosprawnej  polegają 

w szczególności na pomocy m.in. w: wykonywaniu czynności dnia codziennego. W obecnym 

roku objętych tym programem zostało 47 osób. Program finansowany jest w 100% ze środków 

Funduszu Solidarnościowego. Przekazała, że do projektu uchwały będzie przygotowana 

autopoprawka dotycząca nazwy programu i ministerstwa.  

 

Pani Angelika Dąbrowska – zapytała, czy osoba z rodziny może być asystentem osoby 

niepełnosprawnej. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – poinformowała, że asystentem nie może być członek rodziny i osoba 

zamieszkująca wspólnie z osoba niepełnosprawną. Mamy duży zasób osób posiadających 

kwalifikacje do pełnienia funkcji asystenta. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zapytał, ile kosztuje godzina pracy asystenta. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – przekazała, że ok. 50 zł brutto z pochodnymi. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zapytał, czy następuje zwrot kosztów za wyjazdy z podopiecznym. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – poinformowała, że w tej chwili nie zwracamy kosztów wyjazdu. 

Asystent wpisuje w kartę każdą czynność.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Małkinia Górna do realizacji Programu  „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” 
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dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 ogłoszonego przez Ministra Rodziny 

i Polityki Społecznej. Głosowało 8 radnych. 

 

 

 

Punkt 4. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – szczegółowo omówiła, jak konstruuje się 

budżet. Budżet na 2024 r. był źle opracowany. Wynagrodzenia dla nauczycieli były 

niewłaściwie oszacowane. Nie możemy udawać, że nie będzie wzrostu cen i wynagrodzeń.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że rada jest organem uchwałodawczym, wójt 

wykonawczy. To rada podejmuje uchwały. 

 

Pan Piotr Krzepicki – uchwały są wójta, my jako rada nie dajemy uchwał tylko je akceptujemy. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy –  przekazał, że radni również mogą przedstawiać 

projekty uchwał.  

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – poinformowała, że w planie mamy 

przewidzianą nadwyżkę, natomiast w wykonaniu deficyt. Były przewidziane wpływy do 

budżetu, których nie ma, a wydatki na te środki zostały zaplanowane. Na koniec musimy pokryć 

deficyt, który posiadamy. 

 

Pan Leszek Siwek – stwierdził, że rośnie zadłużenie i wydatki. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że bardzo dużo środków 

dokładamy do oświaty. A wiadomo, że te środki moglibyśmy przeznaczyć na inwestycje. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że w swojej kampanii mówił, iż nie będzie 

podejmował tematu reorganizacji szkół, dopóki nie będzie miał pomysłu na kadrę i budynki. 

Podejmowany jest protest mieszkańców Kiełczewa w sprawie funkcjonowania szkoły. Zgłosiła 

się dyrekcja ze szkoły z Nagoszewa, która chciała obejrzeć nieruchomość. Ściągnięcie takiej 

szkoły do naszej gminy jest bardzo dobrym pomysłem. Chciałbym podsunąć taki pomysł 

i przedstawić alternatywę.  

 

Pani Lilla Wiechowska – zapytała, dlaczego nie została poinformowana o organizacji spotkania 

w sprawie szkoły. Sołtys był obecny. Proszę wspomnieć mieszkańcom o tym, że nie miałam 

wiedzy dotyczącej spotkania. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że było to pierwsze spotkanie z dyrektorem. 

Nie było zamierzonym działaniem niepoinformowanie pani radnej o spotkaniu. 
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Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem do uchwały. Do projektu uchwały otrzymaliśmy pozytywną opinię 

Mazowieckiej Izby Rolniczej.   

 

Pan Piotr Krzepicki – zapytał, ilu mamy rolników w gminie. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że mamy dużo rolników, którzy prowadzą małe 

gospodarstwa. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że gminy ościenne mają podjęte 

wyższe stawki, w tym momencie mamy jedne z najniższych stawek. 

 

Pan Piotr Krzepicki – zadał pytanie, czy jest sens podnosić tą stawkę i wpływać na negatywny 

odbiór społeczeństwa. 

 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – zapytała, gdzie mamy szukać źródeł dochodu.  

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy –  przekazał, że jak będziemy tworzyć fikcję to grozi 

duży deficyt. Musimy w tej chwili walczyć o każdy grosz.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że wszyscy jesteśmy z wyboru i musimy dbać 

o mieszkańców jak również o budżet. Musimy podejmować trudne i czasem niewygodne 

decyzje. Nie możemy się cofać. 

 

Pani Elwira Założyńska – zapytała, jaka stawka będzie obowiązywała, jeżeli nie podejmiemy 

stawki 70 zł. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że maksymalna ustalona przez GUS. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – poinformowała, że ponosimy duże koszty 

odnośnie dopłat za odpady, na których nie możemy zarabiać, lecz koszty powinny się 

bilansować. Dlatego musimy dbać o wpływy do budżetu nawet małe. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wspomniał o powołaniu straży gminnej, w której 

kompetencji byłyby kontrole gospodarstw domowych między innymi dotyczące 

gospodarowania odpadami. Strażnicy mają większe możliwości niż urzędnicy, np. wystawianie 

mandatów. Powinno być dofinansowany system kontrolujący odbieranie odpadów w postaci 

kamer na samochodach odbierających je od mieszkańców. Znacznie usprawniłoby to 

występujące sytuacje sporne. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zaznaczył, że przy utworzeniu straży poniesiemy koszty. 

 

Pani Angelika Dąbrowska – zapytała, co w sytuacji, jeżeli ktoś nie płaci za odpady, czy są nadal 

odbierane z gospodarstwa domowego. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że są odbierane, wystawiane są upomnienia i 

tytuły wykonawcze do Urzędu Skarbowego. Nie możemy dopuścić do takiej sytuacji, że 

odpady będą lądowały w lasach. 
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Pan Arkadiusz Murawski – poprosił, o powiedzenie na sesji, że jeśli nie podejmiemy uchwały 

z kwotą 70 zł. To wejdziemy w stawkę GUS. 

 

Prośbę poparł pan Piotr Krzepicki i pan Łukasz Szymańczyk. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że oczywiście omawiamy merytorycznie 

uchwały. 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok. Głosów za 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 3. 

Głosowało 8 radnych. 

 

 

Punkt 5. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem do uchwały. Porównała stawki obowiązujące z proponowanymi i stawkami 

maksymalnymi wskazanymi w ustawie. Ostatnio stawki były podnoszone w 2022 r. Wzrost 

stawek maksymalnych jest na poziomie 17,7 %, my proponujemy wzrost o 5 %. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – poprosił o wyjaśnienie szczegółów mieszkańcom i przekazanie 

takich porównań. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy –  zapytał, czy państwo radni mają jakieś propozycje 

do tego tematu. 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. Głosów za 4, przeciw: 1, wstrzymujących się: 3. Głosowało 8 

radnych. 

 

 

Punkt 6. 

 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem do uchwały.  

 

Pan Krzysztof Kołota – zapytał, czy inwestycja na ul. Sobieskiego będzie realizowana na 

początku roku. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że realizacja będzie się odbywała 

jak najszybciej. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2024 – 2037. Głosowało 8 

radnych. 
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Punkt 7. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem do uchwały.  

 

Pani Elwira Założyńska – zapytała, czy kwota 20 000 zł. w gospodarce mieszkaniowej jest 

zabezpieczona na administrowanie budynkiem komunalnym na ul. Kolejowej. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że ta kwota jest na 

administrowanie tym budynkiem, zgodnie z zapisami w umowie, które wykonuje ZGKiM. W 

przyszłym roku włożymy to zadanie do ogólnej umowy na administrowanie budynkami 

komunalnymi. Płacimy również firmie Unihouse 10 400 zł za tak zwaną gotowość. 

 

Pani Elwira Założyńska – zapytała, czy to prawda, że nie będzie w tym roku paczek dla dzieci. 

 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że to prawda. Nie mamy środków, żeby 

wykonać to zadanie. Koszt zakupu w zeszłym roku wyniósł ok 66 000 zł. Można się włączyć 

w akcję organizowaną przez GOKiS i wykupić paczki dla konkretnych dzieci. 

 

Pani Lilla Wiechowska – zadała pytanie, kto podjął taką decyzję.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – odpowiedział, że on podjął taką decyzję. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – zapytała, czy możemy otrzymać informację z OPS-u kto potrzebuje 

takiej pomocy. Jako straż może będziemy mogli coś zorganizować. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że raczej takich informacji nie udzieli 

OPS, gdyż są to dane wrażliwe. Musimy sami się rozeznać w najbliższym otoczeniu. 

 

Pani Elwira Założyńska – wyraziła zdanie, że paczki są potrzebne, sprawiają radość i frajdę 

dzieciom. Kwota 50 000 zł w skali roku nie jest duża, więcej wydajemy na pikniki i festyny. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że może wrócimy do paczek w przyszłym 

roku, ale w innej formie i z inną zawartością. Paczki wypełnione słodyczami nie są najlepszym 

pomysłem.  

 

Pani Lilla Wiechowska – nie zgodziła się ze zdaniem pana Wójta. 

 

Pan Piotr Krzepicki – wyraził zdanie, że takie inicjatywy mają pozytywny odzew i wizerunek 

wśród mieszkańców.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że my jako gmina musimy się rozwijać, lecz 

nie mamy środków, nie dbamy o wpływy do budżetu, nie podnosimy podatków. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zapytał, czy będzie organizowana wigilia na 130 osób. Może 

zrezygnujmy z niej na poczet paczek dla dzieci. Może spróbujmy zorganizować paczki w jakiej 

formie.  
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Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że paczki w tamtym roku kosztowały ok. 

66 000 zł. Pomoc socjalna jest realizowana na wysokim poziomie. A pomysł paczek z samymi 

słodyczami nie jest najlepszy. Nie wykorzystujcie tej sytuacji negatywnie. Musimy walczyć o 

każdą złotówkę. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Małkinia Górna na 2024 rok. Głosowało 8 radnych. 

 

Punkt 8. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - omówiła projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem do uchwały. W WPFie zawarty jest plan na wiele lat. Musimy planować jakie 

inwestycje chcielibyśmy realizować. Są tam zapisane inwestycje od 2015 czy 2017 roku, na 

które ponieśliśmy już jakieś nakłady finansowe, ale nie zostały one doprowadzone do końca, 

ze względu na brak dofinasowań. Są to między innymi rozbudowa urzędu, rozbudowa 

GOKiSu, czy utworzenie gminnego - parafialnego centrum kultury.  

Omówione zostały bardziej szczegółowo inwestycje zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – zapytał, czy realizacja zadania dotyczącego budowy parkingu przy 

Bazylice w Prostyni jest przesunięta, czy usunięta z realizacji. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - przekazała, że sprawdzi czy to zadanie zostało 

usunięte. 

 

Pani Lilla Wiechowska – zapytała, czy są podejmowane rozmowy dotyczące budowy chodnika 

przy drodze powiatowej w Kiełczewie. Jest to bardzo ważny temat i istotny ze względu na 

bezpieczne poruszanie się pieszych.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informacje, że sprawy dzieją się bardzo 

dynamicznie. Jesteśmy umówieni na spotkanie w starostwie w najbliższy piątek, na które 

zapraszam panią radną.   

 

Pan Leszek Siwek – zapytał o realizację budowy cmentarza komunalnego. W tej chwili 

grodzone są dwie działki, czy na trzeciej zostanie wybudowany parking. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że dwie pierwsze działki są 

zagospodarowywane, trzecia nie jest jeszcze naszą własnością, ze względu na procedurę 

wywłaszczeniową, natomiast czwartej jesteśmy właścicielami możliwe, że będzie na jej terenie 

wykonany parking. 

 

Pan Piotr Krzepicki – wyraził zdanie, że teren w centrum naszej miejscowości po były 

targowisku powinien być zagospodarowany na cele rekreacyjne. Można byłoby nawet 

pomyśleć o odkupieniu terenu, na którym miał powstać sklep Mrówka.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – zapytał, w jakim celu mamy dokupować ten teren i za 

jakie środki. Mógłby tam powstać park handlowy ze sklepami sieciowymi. Jest firma 

zainteresowana takim rozwiązaniem. Mamy wstępny szkic dla trzech duży sklepów 

wielkopowierzchniowych. Jest to perspektywa na rozwój, a sieciówki są potrzebne. Natomiast 

miejsc na rekreację mamy dużo w miejscowości. 
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Pan Piotr Krzepicki – zapytał, czy są prowadzone rozmowy z lasami państwowymi dotyczące 

terenu znajdującego się obok pomnika Papieża. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – tak rozmowy są rozpoczęte, w dalszej perspektywie 

planujemy wzajemną wymianę kilku działek. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zapytał, czy będzie wykonana kanalizacja na ul. Piaski w uliczkach 

odchodzących w głąb, czy taka inwestycja jest wpisana w budżecie. Drugą sprawą jest dojazd 

do wspomnianych posesji, istnieje tam bardzo duże zagrożenie nie dotarcia służb ratowniczych 

w sytuacji wystąpienia pożaru. Karetka również nie ma szans na dojazd. Zapytał również o 

całodobową karetkę. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy - przekazała, że zadania budowy kanalizacji nie 

ma ujętego w budżecie.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że przy modernizacji słupów może uda 

się wykonać kanalizację. Sprawa karetki jest na bieżąco monitorowana.  

 

Pani Lilla Wiechowska – zapytała, czy nie możemy wznowić działalność dotyczącą melioracji 

rowów, z którymi jest bardzo duży problem. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informację, że my jako gmina nie możemy 

prowadzić takiej działalności, tylko spółki wodne. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. Głosował 8 radnych. 

 

 

Punkt 9. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem  do uchwały. Zgodnie z zaleceniem RIO będzie mniej tabelek w projekcie, po 

jednej tabelce wydatków i dochodów. 

 

Pani Lilla Wiechowska – poruszyła temat równania dróg gminnych, zapytała, czy są jeszcze 

przewidziane środki na ich wykonanie. Drogi gruntowe w Kiełczewie są w bardzo złym stanie. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – poinformowała, że środki na ten cel są 

zabezpieczone. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informację, że jesienne równanie dróg zostało 

wykonane zgodnie ze zgłoszeniami. 

 

Pan Adam Pławski – przekazał, że równanie dróg zostało zakończone, możliwe jest, że stan 

dróg uległ pogorszeniu, już po ich wyrównaniu. Panujące warunki atmosferyczne bardzo 

negatywnie wpływają na ich stan. Jeśli są środki na ten cel i jest potrzeba wykonać równanie 

oraz aura na to pozwoli to oczywiście wystawimy zlecenie. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zgłosił nieświecącą lampę na ul. Piaski i naprzeciwko sklepu 

Delikatesy. 
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Pan Adam Pławski – poinformował, że mamy już podpisaną umowę na wymianę lamp. 

Będziemy przewieszać lampy z odzysku nadające się do eksploatacji w miejscach, gdzie 

występują awarie. 

 

Pan Piotr Krzepicki – zapytał, czy będą montowane ozdoby świąteczne na słupach i o koszt 

takiego montażu. 

 

Pan Adam Pławski – wyjaśnił, że koszt takiego montażu i demontażu dla ok. 130 szt. ozdób to 

30 000 zł.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że zastanowimy się w temacie montażu 

ozdób. 

 

Pan Krzysztof Kołota – wyraził, że mamy przewidziane tylko dwie duże inwestycje, może 

powinniśmy chociaż po kawałku dróg wykonywać. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że ponosimy bardzo duże koszty związane 

z bieżącym utrzymaniem dróg. Natomiast nie posiadamy dodatkowych wpływów do budżetu, 

z których moglibyśmy realizować dodatkowe inwestycje. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Małkinia Górna na 2025 rok. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się 2. Głosowało 8 

radnych. 

 

Obrady opuściła pani Elwira Założyńska. 

 

 

Punkt 10. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – zapytał radnych o zdanie obecnych na temat pomysłu 

zagospodarowania placu po byłym targowisku poprzez wybudowanie centrum handlowego.  

Jak również o utworzenie POZ-tu na terenie gminy. Czy podejmujemy wspólną inicjatywę. 

Poprosił o mądre rozdysponowywanie środków z funduszu sołeckiego.  

Została właśnie przekazana informacja, że otrzymamy decyzję odmowną dotyczącą 

całodobowego funkcjonowania karetki, mamy małą średnią wyjazdów dziennie, po miesiącu 

marcu będzie dokonana kolejna analiza. 

 

Radni w większości pozytywnie wyrazili swoje zdanie na temat zagospodarowania terenu pod 

centrum handlowe.  

 

Pani Angelika Dąbrowska – zapytała, czy znajdziemy takie środki w wysokości 750 000 zł na 

dofinansowanie do utworzenia POZ-tu. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że na tą chwilę nie mamy wolnych środków 

na ten cel, lecz chciałby poznać zdanie państwa radnych. Chciałby dać alternatywę 

mieszkańcom. Nie boi się trudnych decyzji, ponieważ są głęboko przeanalizowane. 
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Pan Arkadiusz Murawski – wyraził zadnie, iż zdrowie i życie jest najważniejsze, powinna być 

alternatywa i wybór dla mieszkańców odnośnie opieki zdrowotnej. Nie możemy 

zagwarantować, że mieszkańcy się przepiszą do POZ-tu. Powinien być przygotowany projekt 

porozumienia, wtedy wspólnie go przeanalizujemy. 

Zapytał również o termin realizacji projektu z budżetu obywatelskiego. 

 

Pan Cezary Pietrzak – przekazał, że projekt będzie realizowana w nowym roku. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – podkreślił, że powinniśmy zapewnić mieszkańcom opiekę 

zdrowotną na właściwym poziomie. 

 

Obrady opuścił pan Arkadiusz Murawski. 

 

Pan Leszek Siwek – poprosił o powiadomienie o terminie spotkania z Nadleśnictwem 

dotyczące działki na plac zabaw w Małkini Dolnej. Podkreślił, że powinniśmy zadbać o 

mieszkańców tej miejscowości. Zapytał o warunki wynajmu świetlic – można byłoby tą 

procedurę uprościć. 

 

Pani Angelika Dąbrowska – zapytała o plany dotyczące utworzenia żłobka w budynku po byłej 

szkole w Kańkowie. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że jeśli będą dostępne dofinansowania na ten 

cel, to jak najbardziej będzie za wykonaniem takiej inwestycji w Kańkowie. 

 

 

                                                                                          Przewodniczący Komisji 

                   Leszek Siwek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokolant: 

Edyta Frydrych 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


